



Registered Nurses Positions Available / Des postes pour infirmiers.ères autorisé.es disponibles

Do you know of a Registered Nurse who is looking to work in a great rural facility? There are positions currently available in the De Salaberry District Health Centre. RN's are needed to work in the 14-bed hospital which includes triaging and in the Emergency Room (open from 8 am to 8 pm.) Shifts are 7.75 hours - days/nights/weekends. This is a great opportunity! Anyone interested is asked to call the Director of Health Services Norm Vigier at 433-7611 for more information. Thank you.

A warm welcome to Joanne Jardine, our new Clinical Resource Nurse for the Repos Jolys!

Joanne has over 20 years of nursing experience. We are proud to have her as part of our team.

La plus chaleureuse bienvenue à Joanne Jardine, notre nouvelle infirmière en ressources cliniques au Repos Jolys!

Joanne a plus de 20 ans d'expérience comme infirmière. Nous sommes fiers que tu fasses partie de notre équipe.

Connaissez-vous un.e infirmier.ère autorisé.e qui cherche à travailler au rural? Il y a présentement des postes disponibles au Centre médico-social De Salaberry. Ces infirmier.ères travaillent dans l'hôpital de 14 lits qui inclus aussi le triage et aux services d'urgences (ouvert de 8h à 20h). Les quarts de travail sont 7.75 heures – jours/nuits/fins de semaine. Quelle grande occasion! Ceux qui sont intéressés sont encouragés de contacter le Directeur des services de santé M. Norm Vigier au 433-7611 pour de plus amples renseignements. Merci.

Thank you to Ferme Larielle Farm for sponsoring our May message. Merci à Ferme Larielle Farm pour avoir commandité notre message de mai. Would you like to sponsor a month? Contact us: ratriverhealthcouncil@gmail.com